
Referat fra bestyrelsesmøde d.31. marts 2025 

 

 
Valg af ordstyrer: Gitte Andersen 

Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

Vaskehuse: Vi har fået et par tilbud som vi kigger på og beslutter os for det ene, dog skal vi lige 
have undersøgt strøm og vandforbrug. 

Køleskabe: Der kan spares en del penge ved at man selv betaler for at få en ny grøntsag skuffe, 
hylder m.m. Dette går vi videre med til varmemesteren. 

Affaldssortering: Der er store udfordringer med at sortere rigtigt og både Peter og varmemesteren 
bruger rigtig meget tid på dette. Korrekt sortering er noget af det, der kan være med til at holde 
vores husleje nede. 

Seminar: Vi har igen sammen med de andre afdelingsbestyrelser haft en aften med Tinus Lassen 
og Bjarne Sætterstrøm fra BL. Der er positiv stemning omkring fremtidigt samarbejde med 
hovedbestyrelsen og Bjarne Vissing. 

Der vil være gårdvandring d. 8/4 hvor der bliver kigget på fremtidige henlæggelser.  

 Besøg af beboer der påpeger at frugttræerne bag gård 1 ud mod Stenagervej trænger til en 
beskæring. Dette vil blive givet videre til varmemestrene. 

Besøg af anden beboer der lige er flyttet ind. Hun ville høre hvordan reglerne er omkring hvordan 
man holder sin hæk mellem vores haver. Hun har selv bekostet nye hækplanter, men kæmper med 
efeu der på sigt vil kvæle hækken. Hun påpeger at det er svært når naboen ikke holder hækken. Så 
en opfordring herfra til at holde hækken og fælde store træer. 

Følg vores Facebook side og få de informationer som vi løbende ligger op, Afdelingsbestyrelsen, 
Vejlby Vænge, 8240 Risskov.  

Har man spørgsmål eller andet, træffes vi sidste mandag i hver måned, fra kl. 18.30 til 19.00, i 
Vængehuset. 

 

Afdelingsbestyrelsen 

  

 

 


